
     

 

 

SCHRIFTELIJKE  VRAAG 

 
Indiener: Hans Boxem (VVD) 
 
Onderwerp: N18 
 
Datum indiening vraag: 28 mei 2019 
 
Datum verzending antwoord: 
 

Formulering: 
 
In de maart 2019 door de Achterhoek Raad vastgestelde Achterhoek Visie 2030 is het 
streven opgenomen van de N18 een toekomstgerichte ‘Smart N18’ (2x2 rijstroken, 100 
km/h en ongelijkvloerse kruisingen) te maken.  
In het provinciaal coalitieakkoord Samen voor Gelderland 2019-2023 is opgenomen 
budget uit te trekken voor de 2e fase van de N18 en een actieve lobby in te zetten om er 
voor te zorgen dat het rijk de tol van de naar de Achterhoek door te trekken A15 af haalt. 
 
Wij hebben begrepen dat na de vaststelling van de Achterhoek Visie 2030 zowel in de 
thematafel Mobiliteit en Bereikbaarheid als in het portefeuillehoudersoverleg Mobiliteit 
van de gemeenten die samenwerken in de regio Achterhoek over de realisering van de 
toekomstgerichte ‘Smart N18’ is gesproken. Ook tijdens het Lentediner is er bij de 
Haagse Kamerleden voor deze aanpak aandacht gevraagd. 
 
 

Vraag:  
 
Kan uw college over de voorgenomen realisering van een toekomstgerichte N18 
verslag doen en aangeven tot welke voortgang dat inmiddels heeft geleid? 
 
Antwoord:  
 
 
 
 

Vraag:  
 
Antwoord:  
 
 
 
 

 

 
 
 

Toelichting: 
1. Schriftelijke vragen worden kort en duidelijk geformuleerd.  
2. Het antwoord volgt binnen 14 dagen nadat ze zijn ingediend bij de griffie.  
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken 

plaatsen. Bij elke nieuwe vraag kunt u d.m.v. de tabtoets een nieuwe regel 
aanmaken. Het antwoord zal dan geplaatst worden bij de desbetreffende vraag.  

 

 


